
Geacht College, 

In een eerdere vergadering hebt u uitgesproken dat duurzaamheid een zeer belangrijk thema is in deze 

collegeperiode en dat in deze periode belangrijke stappen moeten worden gezet. Onderstaande fracties 

willen graag meedenken in het dossier duurzaamheid.  Wij stellen het belang van de inwoners, 

bedrijven en maatschappelijke instellingen voorop, maar hebben ook een scherp oog op de te behalen 

doelen. 

Nu zijn we inmiddels 9 maanden onderweg met het nieuwe college. De raad tast volledig in het duister 

in het belangrijke dossier duurzaamheid. Vanuit onze optiek raakt dit thema op alle fronten inwoners, 

bedrijven en maatschappelijke instellingen in hun bestaanszekerheid. De komende jaren zal dat ook zo 

blijven. Als we de discussie in de Tweede Kamer volgen, bestaat de mogelijkheid dat 2024, 2025, 2026 

een nog zwaardere wissel zullen trekken op inwoners, bedrijven en maatschappelijke instellingen. 

Wij hebben behoefte aan een duidelijke prioritering op dit thema en willen periodiek (per 2 maanden) 

door de wethouder geïnformeerd worden over de voortgang. 

Wij verzoeken het college ons op korte termijn diepgaand te informeren over de verschillende, reeds 

bestaande projecten, pilots, initiatieven en onderzoeken.  

In het bijzonder willen we geïnformeerd worden over: 

• de projecten op de Aalderinkshoek, waar wij ons grote zorgen over maken; 

• de duurzaamheidsontwikkelingen in Aadorp; 

• de doorontwikkeling van de H2O hub Almelo; 

• de verduurzaminginitiatieven t.b.v. inwoners van alle wijken, bedrijven en maatschappelijke 

instellingen in Almelo. 

Vanzelfsprekend zijn wij ook zeer geïnteresseerd naar de uitwerking van het collegeprogramma. Wij 

hopen op korte termijn mondeling en schriftelijk te worden geïnformeerd. 

Als u over bovenstaande vragen of suggesties heeft dan neem dan contact met mij op 

herman.zwerink@almelo.nl 


